

FATHER'S DAY DINNER

Oyster Rockefeller

芝士菠菜焗生蠔

or 或

Crabmeat Chowder

蟹肉周打湯

or 或

Lobster Bisque +HK\$60

龍蝦濃湯



The Famous Original Spinning Bowl Salad

Classic Vintage Dressing

冰旋翡翠沙律



Roasted Prime Rib of Beef au jus – California Cut

Mashed Potatoes and Gravy, Yorkshire Pudding

Choice of Creamed Spinach or Creamed Corn

特級燒牛肉-加州薄切

香滑薯蓉 . 英式烘薄酥餅 . 自選忌廉菠菜或忌廉粟米粒

or 或

Mix Grilled Seafood

Atlantic Lobster Tail, Scallop, Scotland Mussel, Chef's Choice of White Fish,

Mashed Potatoes, Grilled Vegetables and Beurre Blanc Sauce

燒海鮮拼盤配白酒牛油汁

大西洋龍蝦尾 . 帶子 . 蘇格蘭青口 . 白魚 . 香滑薯蓉 . 烤蔬菜



Apple Pie with Vanilla Ice Cream

蘋果批配雲呢拿雪糕

or 或

Passion Fruit Cheesecake

熱情果芝士餅

Coffee/ Tea 咖啡或茶 +\$40

Robert Mondavi Cabernet Sauvignon 配搭葡萄佳釀慶祝 +\$698/ bottle支

Per Person 每位

Citi Exclusive Price 專享價/ Lawry's VIP Rewards Price 會員專享價 \$598

Advance Booking Price 優先預訂價 \$608

Regular Price 原價 \$628

Subject to 10% service charge. All prices cannot be used in conjunction with other promotional offers. A deposit of \$500 or 3,000 VIP Points per table is required to confirm the reservation. Reservations on/before June 12 can enjoy the Advance Booking Price.

Lawry's VIP Rewards Price is only for enrolled members. Citi Exclusive Price is only for Citi Credit Cards issued by Citibank (HK) Ltd and cardholders are required to settle the table deposit in advance and the whole dine-in payment by eligible cards.

另加一服務費. 所有價錢不可與其他推廣優惠同時使用. 顧客須繳交每檯\$500按金或使用3,000 VIP會員積分以確認訂座.

於2016年6月12日或之前預訂可享優先預訂價. Lawry's VIP Rewards會員專享價只適用於已登記會員.

Citi專享價只適用於花旗銀行(香港)有限公司所發行之Citi信用卡, 並須以認可信用卡提前繳交按金以及於用餐當晚全數簽賬